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Arupärimine haridusleppe kohta 
 
Hariduslepe on õpetajate, nende tööandjate esindajate ning Haridus- ja Teadusministeeriumi 
läbirääkimiste tulemusena saavutatav kokkulepe õpetajatöö väärtustamiseks ning järelkasvu 
tagamiseks Eestis. Selle leppega on kohalikel omavalitsustel olnud võimalikud liituda alates 
möödunud teisipäevast kuni novembri lõpuni.  

Riik soovib haridusleppega suurendada diferentseerumisfondi 24 %-ni. Kui võtta aluseks 
praegune õpetajate palga alammäär 1820 eurot ning praegune 20% ja Tartu linnas olevate 
õpilaste arv 13 133, siis uue süsteemi loogikas tähendanuks see linnale juba 2024. aastal 1,2 
miljonit lisaraha haridusse. Uuel aastal uute andmete põhiselt oleks see summa arvatavasti 
veelgi suurem. 

 

Eelnevast tulenevalt soovime teada: 

1. Kas Tartu linn plaanib liituda hariduseleppega?  
2. Tartu linn maksab Eesti suuruselt teise linnana hetkel õpetajatele palka 112% 

keskmisest palgast, samal ajal on haridussilma andmetele tuginedes Eesti kõigi 
kohalike omavalitsuste keskmine õpetajate palk juba 114% (osades kohalikes 
omavalitsustes lausa 160% keskmisest palgast). Millised on Tartu plaanid õpetajate 
töötasu konkurentsivõimelisemaks tõstmisel? 

3. Kas Tartu linna võtab nt Tallinna linna näitel ka ise suurema vastutuse õpetajatele 
paremate töötingimuste loomisel, sh omavahendistest õpetajate töötasu 
suurendamisel?  

 

Soovime nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  
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